
Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2024-11-26

Närvarande: Linn Sundin, Agnes Franzén, Linn Norman, Albin Färm, Vilma Andersson, Clara Lidquist, Ida
Desvall, Julina Sahlberg, Millie Johansson, Yo Borg.

Ej närvarande:

Plats och tid: U14, 15:30.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet öppnat kl. 15:33.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Albin Färm och Clara Lidquist.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet och delar med
sig hur denne mår just idag.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Fixat med stadgar och allt möjligt inför höstmötet, svarat på mail.

§ 2.2 KASSÖR

Haft koll på mailen, stadgargrejer.

§ 2.3 INFORMATÖR

Fixat med stadgar med stadgegänget inför mötet, mejlat ut information till alla på programmet.

§ 2.5 AMO

Inte haft mycket, haft möte med samordningsgänget och mejlat med baljan.

§ 2.6 MANA

Stadgarmöte, inte fått mer infor om ovvarna, mailat.

§ 2.7 MYSA

Haft möte om Mini-saft, handlat inför mini-saft och börjat prata med Antonio om miljöpuben
och Joachim om ett eventuellt event med kogg-jogg.

§ 2.8 UB

Skickat mejl till Agnes och haft kontakt med en klassrep i masterettan.

§ 2.9 MÄSTERICHEF



§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Har fått deras (Nederländernas) förslag på schema och kollat på det. Har haft möte med Clara
och Linn S om mini saft.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Haft möte med ALEIDO till KVIA. Fixat med stadgarna. Börjat höra av mig till alumner som
ska komma hit men inte fått några svar.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 HÖSTMÖTET

Imorgon smäller det, känns allt okej?

§ 3.2 SEKT-MÖTE

Något ni vill att jag (Linn S) tar upp ?

Diskussionsfrågor vi fått:

- Vilket stöd som ni får i dagsläget ser ni som användbart?
- Ekonomiskt stöd bra, utbildningen, FUM-mötena är givande, UB-mötena är bra, bra att

bolla med andra, samma med AMO-mötena, bra
- Vilket stöd som ni får idag använder ni?
- Samma
- Vad vill ni ha mer av?
- Snabbare svar om äskning, kassörsutbildning oklart

Vad hände med kassörsutbildning?

Fråga om äskningarna.

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1 AGENDA INNAN JUL

- SU-projekt, idee och projektplan, vem osv
- Campus skramlar
- Sätta datum för pub
- Göra en plan om vad som händer efter jul, datum
- studiestuga
- Sätta datum för vårmötet, lite tidigare än förra året
- Ida behöver få veta hur många som kan ta emot nederländerna

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2024-12-03 kl 12:15 i A34.

§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Gå på SEKT-möte, hålla i höstmötet, svara på mail, förbereda & ha i mini-saft.



§ 6.2 KASSÖR

§ 6.3 INFORMATÖR

Ha höstmöte, ladda upp protokoll, börja göra månadsbrevet.

§ 6.5 AMO

Amo-råd ikväll, HM imorgon och SSG-möte på fredag. Hämta mackorna imorn och köpa något
glutenfritt.

§ 6.6 MANA

Info om ovvarna, planera lite smått och gått ang KVIA, höstmötet.

§ 6.7 MYSA

Förbereda inför mini-saft, fortsätta med kommande event och examenssittning.

§ 6.8 UB

Höstmöte + hämta mackor med Albin och Ida. Ub möte idag.
§ 6.9 MÄSTERICHEF

Påbörja CK planeringen + kidsperioden börjar.

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Baljan möte ikväll, Höstmöte imorn + hämta mackorna med Albin och Millie. Skriva en text om
att ta emot utbytes studenter, fixa en instagram-post för det också, jag ska fixa en quiz till 15
musik frågor tills torsdag.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Höstmöte, KVIA-film.

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman Ordförande: Linn Sundin

Justerare: Albin Färm Justerare: Clara Lidquist


